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,l pcyzór öNyvp,

a 20l4. iúnius l9-i rendes nyí|t ülésérő|

1.1 Rádi NapköZi-otthonos Óvoda beszámolója a 2013/201.1-es tanév tapasztalatairól
Előterjesztő: Varga Viktória óvodavezető

2.1 Nyári karbantartás az önkorínányzati intéZményekben, ópületekben
F]lóterjeszlő: Lieszkovszki Gábor polgámcstcr

3.1 Szent lstván Napi ünnepség előkós7itóse
L]őtedcs7tő: l,ieszkovszki Gábor polgiirmester

4.1 Összefoglaló tájékoztató a szennyvízcsatorna közműberuházás bcfcjezéséIől és a Rád

és Penc víZiközmú Társulalhl az érdekeltségi hozzájárulásoklGl kapcsolatos
elszámo]ásró1
Flóierje5zto RulkJi Ruberl aljeg).,o

5.1 A 20l4. évi iinkormányzati útépítés kivitclezójének kiválasíása, áZ eg)§Zerú

beszerzést lebonyolító VMC Consulting javaslatának ismereíébcn.
Előlerjesztő: l,icszkovszki Gábor polgármester

6,1 A Rádi Napközi-otthonos Óvoda vezetői áljására benyújtott pá]yázat elbírálása
Előterjesztő: Lieszkovsz-ki Gábor polgármester
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J€gyzőkön}ry

Készült: Rád Község Képviselőtcstülctónck 2014. iúnius l9-én me8taltott
rende§ nyílt ülé§éról.

Az ülés helye; Rádi l<özös Önkormányzati Hivatal tanácskozóterme

Jelen vannak:
Lieszkovsz,ki Gábor polgármester
PuporkánéPappGabriella alpolgámester
IlIés János kópvisclő
LázáI lstván képviseló
Márkus György kópvlscló
Oszaczki László képviselő

Tanác§kozási ioggal vesz részt: Rutkai Róbert aliegyző

Mcghivott: Varga Viktória Rádi NapköZi-otthonos o\,öda \ c7ctője
Hnbovszky Mihály l]toile Kft megbízottja
Bogoiy Sándorné Etoile Kii megbizottja
DI. Razsák Zoltán jogász, Etoile Kft,
Beíeczzoltán Arlenaconsbuctalvállalkozó
V, SZabó Gyula Co-De Consulting műszaki ellenór

Lieszkovszki Gábor polgárme§ter: Köszön{öm a lnai rcndcs képviselij-testiileti úléscn

ielenlévő alpolgármesto asszonyt. iinkormályzati képvisclőket. aliegyzó urat, a Rádi
NápköZi-otüonos ovoda vc7ctóiét. aZ Eloile Kft képvisclóit. a s7enn}víZtelepel épitő Artena
Construcl alvállalkozó cóg vczetőiét és a szenn,vvizcsatorna közmű beruházás múszaki
ellenőrét,
Megállapítom, hogy a mai képviselő{estületi ülés hal íóvel határozatképes. KéIem,
hatfuozzanak aZ előterjesztett, módosított sorreídú napirendi javaslatról.

4412014.(vI. 19,) §zámú határozat (6 igel1 eg_vhangú szavazallal)

Rád Községi Önkormányzat Kópviseló testülele a 2014, június 19,i rendes képviseló-testületi
ülés napirendjét aZ alábbiak szerint lbgadja el:

1./ Rádi Napközi-otthonos ovoda beszámolóia a 201]/201,1-es tanév tapasztalalairól
Előterjesztő: Vargaviktória óvodavezető

2.1 Nyárikarbantartás azönkolmáryzatiintézményekben.épületekben
Előterjesztő: Licszkovszki Gábor polgármester

3,1 Szen1 István Napi ünncpsóg clőkészítése
Flótcriesztő: Lieszkovszki Gábor polgármester

4.1 Ósszefoglaló tájékoztató a szennyvízcsatoma közműberuházás befejezéséről és a Rád
éS Penc VíZiközmú Társulattal az érdekcltségi hozzájárulásokkal kapcsolatos
elszámolásIól
Lloterjc§^o: Rulkaj Róben cli.$ /o



A 2014, évi önlományzati útépítés kivitelezőjénck kjválasáása, az egyszerú
beszerzést lebonyolító VMC Clonsulting javaslatának ismeretében.
Előterjesztó: Lieszkovszki Gábor polgármester

A Rádi NapköZi-otthonos Óvoda vezetiji állásara benyújtott pályiat elbírálása
Elótefjesztő: Lieszkovszki Gábor polgifumesler

Napirend előtti táiékoztató |

Rutkai Róbcrt aljcgjr'zől l'is7telt Képviselő-testület! AZ írásban is mcgküldött pénzügyi
információkat tömörcn összefoglalom. A mai napon az önkomáryzat költségvetési elszámoló
számláján 320646 Ft van, aZ állami elszámolási számián pedig 12,140887 Ft-ot tanunk
nyilván.
A szennyvíZcsatorna kijzműberuhiázással összefuggésben: az órdckcltsógi hozzájárulási
számla egyenlege l260055 Ft, a vegyes clkülönitett számlán l8 5'74 31'1 Ft van, a
közműl'ejlesztési számla egyenlcgc pcdig 7310965 Ft, Ezeken kívül a beruházással
összeli.iggésben a letéti számlán 22 844 035 Ft-oltartunl< nyilván.
A Napközi-otthonos Ovoda elszámoló számláján 516 957 Ft, a Rádi KöZös onkonnányzati
Hivatal clszámoló számtáján pedig 3 461 032 Ft az egyenleg,
A szemétszállítási dijbefizetési számlán 3 00,1 050 Ft van,
Az önkolmányzat megtakaritását tartalma7ó értékpapírszámla egycnlcge 20 205 823 Ft,
Az adóbefiZelések mutatói a következijk: magánszernéiyek konmunális adója: 2 379 618 Ft.

iparűzési adó: 4 439 617 Ft, Ezen kívül, miután az allamnak ós az önkormányzat költségvetési
elszámoló szrirnlájfua máI átvezetésre került, így a gépjármúadó számlán jelenleg 231 998 Ft
van,
A mai napon, leiárt és kifiZetetlen számlája nincs az önkományzatnak. EZek tehát a főbb
pé[zügyi mutatóink,

Lieszkovszki Gábor polgármester: A lejárt határidciű határozalokról szóló polgármester
beszámolót is megkapták képvisclő-tirsaim írásban, Van-e kérdés. észrevétel, vagy egyéb
hoz7ászőlás a beszámolóval kapcsolatban. Ha nincs, akkor térjünl< rá a napircndi pontok
megtárgyalására.

5.1

6.1

l./ Rádi NapköZi-otihonos Óvoda beszámolója a 20l ]120],l-es lirnéV tapasdalatairól

Lieszkovszki Gábor polgármester: Az Óvoda 20l3l20l4-es tanévénck tapasztalatairól szóló
beszámolót Varga viktó a óvodavezető elkészítette, amelyet a képviselők írásban is
mcgkaptak- van-e kiegészíteni való, vagy kérdés, észrevétel?

v*rga vikúória óvodavezető: A beszámolót a nyári tivodaleállással kapcsolatbai. azzal
egészíteném ki, hogy a szociális élkeztetésscl összeiiiggésben megtörtón1 a szolgá]tató

kiválasztása. tehát a s7ociális étkeztetés aZ intózményi szünet idejére is bi/osított. AZ ezzcl
kapcsolatos szerződós aláírására a jövő héten kerül sor, AZ eimúit évi szolgáltatótól a tavalyi
áron igényeltük a szolgáltatást, Egy adag ebéd ára összesen 67ó forintba kerül. A jövő hót

végéig még elfogadunk ebédigéDyléseket. Jelenleg a szociális étkezést igénylók szárna l7 fő,
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a vendégétkezők sziima pedig 5 1ó. A szociális étkezők 676 Ft-os étkezési díjábóljön le az
állam általi támogatás,

Licszkovszki Gábor polgárme§tcr: lájókozlatom a Képviscló-leslületet. hogy Pedagógus
Nap alkalmábói s fenntartó nevében szcné]yesen köszöntgm meg az intózmény dolgozóinak a
2013/20l4, évi munkát.

,15/20l4.{Vl. |9.t számú halározat ib isen eg}hangú 5,/a\a,/anal)

Rád Községi Önkormányzat Képvise]ó{estülete a Rádi NapköZi-otthonos Óvo<]a 201]/20i4,
évi tanévéről készült bcszámolót elíbgadja és megköszöni Varga Viktória óvodavezető
asszony öt óv alatt végzett intézményvezetői munkáját.

2./ Nyári karbantartás az önkormánvzati intézmélyekben, épületekben

Lieszkovszki Gábor polgármesteri Szóban teljes7tefi elő javaslataimat a karbantartásról.
Az ovodánál a fdldszjnten szúkséges cgészségügyi és csztétikai szempontbói í'a]festésl
végezni a nyári szünetben, A Tomacsarnokban szintén a jövó hónapban szeretnénk egy
komplett, átfogó, festést végeztetni_ Ezen a helyszínen a köZnün]<aprogíamban résztvevők
végzik majd a festést és a takadtást. Fontosnak tartom a belterületi táblánk áttekintését,
beigazitását és szükség szefinti 1'elújítását, cscrójét, Áz iskolaudvar felújításának
fol},tatásaként 320 négyzetméter sportudvar kia]akitását tcrvezliik. amelyrc a költségvetésben
clőirányzatot is biztositottunk, EzzEl fejezzik be az iskolaudvar lelúiítását, A kiskastély
átaluk használt részének a karbantafiási és lélújílási munkáit a testépítők elvégzik,
Mindezeken kívül a Bocskai és a Kossuth úti álereszek felúj ításái javasolom, szükséges lenne
a templomtól a sallaj utcáig ajárdák lelújítása. Erról majd késiibb tudunt dönteni,

Illés János képviselő: A járdák a korábbi szólességben, vagy nagyobb szélességben
épülnének?

Lieszkovszki Gábor polgármesterl 
^hol 

lehet, ott ki kellene szélesíteni. az elóírásoknak
megfelclően,
Az idáig clhangzottakról határo7atot l1em szükséges most hoznurtk. úgy gondolon. hogy a
karbantartási munlúlalokat most el tudjuk végezni. aZ előttünk álló két hónapban-

Márkus Györs/ képvi§elől A Petőfi utcában a szelektív hulladékgyíijtőnél van az út meilett
egy mélyedés, ami mcg kellene szüntetni, és a felesleges földet onnan elvinni, mert emiatt
nem az árokba, harem az úton kereszlüi a másik oldalra folyik át a csapadékvíz.

jl szent Istvál Napi ünnepsóg elókészítése

Lieszkovszki Gábor polgármester: Eá a köZsógi megemlékező ünnepsóget is a Rád
Közművelődéséért Alapítvlány szervezésében és rendezésében kívánjuk megrendezni. A
pontos dátunot és helyszínt meghatáIozza. a TomacsamoknáI épülő és teNeink sze nt ekkor
átadandó gyelmekjátszótór és pihenőpark. Az ünncpélyes átadást a Szent István Napi
mcgcmlilezé..cl §zeretnénl ö5s/ekJlni,



4/ Oss?.efoglaló tájékoztató a szennyvízcsatoma kiizmúberuházás bcfejezéséről és a Rádés Penc Viziközmú Tiirsulattal az érdekeltségi hozzájárulásókkal kapcsolatos
elszámo]ásról

Rutkai Róbert aljeg],,ző: Tisáclt Képviselő-tcstület! Kedves meghívott venrlégek! A
negycdik napirendünk írásos előterjesztése kél részre osztható, Az els-ő rész a Rád és penc

YLj|ö*". 
'I'ifusulattal kapcsolatos pénzügyi elszámolásunkró], a második része pcdig az

Etoile Kff holnapi napra ígért projektbcfejezés clmaradásár<il. illelve az elmara<]l munkákról
szól,
A, Vjziközmú Társulattal 2012, .iúnius 3o-án kötött aZ önlormányzat Együttmúködési
Megállapodást a szennyvíZcsatoma kö7múépites fnans7irozására, e megállapodás szerint a
Tfusulat vállalta, hogy 46 632 692 Ft éIdekeltségi hozzájárulási osszeget igyösszegben utal a
beruházó önkormányzatnak 2012, évben, Ez az összeg i 201 ] , <1ecemÉer iiig befizetctt rárii
ó.dekeltsógi hozzájárulásokbó] vá]la]t kötelezettsóg volt, A Társulat elnöke v;llalta továbbá,
hogy a velc megkötött szcződésck alapján nyi]viintartotl és nlóg be nem fiZctett rádi
16453059 Ft érdekcltségi hozzájárulási öss7eget folyamatosan bcszecli. és a bcfiZetők
elszámolási adatainak megküldésével, kóthavonta az önkományzat érdckeltségi hozzájárulás
elkülönített számlájára uta]ja. Ezeket aZ atutalási kötelczettsegetet azonban a l iársulat elnöke
nem teljesítctte, Ehclyett utalt 2012. szeptembel l4-én 40 90o 000 Ft-ot, 2012, december 05-
én 2 142 000 i.t-ot, 2013. januáI 04_én 1 505 356 Ft-ot, 2013. szeptembel 16-án 407 l l1 Ft-
ot, é5 2013, dccember l8-án pedig l000000 }t-ot, Az álutalás;k összege a fclsorolásnak
megfelelően 45 95,:1,167 Ft volt. ami kevesebb a vállal1 eg],össze8ú,1ó 631692 Ft összegnél,
Ebbő] mcgállapitható az is, bog,v a t6,153059 }t érttekcltségi hozzájárulási kintlóvőség
elmúh kót és fól év alatt beszedett összegéből pedig semennyit sem ulalt a rádi
szennyvízcsatorna beruhá7ás kifi zetéséhez a VíziköZmű Társuiat elnöke.
Mindezeken a mulasztásokon tú], a Társulat elnökc a teljesített átutalásokhoz többszöri
kérés ellenére - semmifóIe elsziimolást sem készített, az érdekcltségi hozzájárulások
befizetőiről aktuális adatokat ncm köZölt. Vagyis az önlormányiattal semmilycn
elszámolásban nincscn a Társulat. még aZ áhala átutalt,15 954 467 It vonatkozásában sem.
Mindeközben 2012, év óta a Rád ós Penc VíZiki'7mú Társulat, személyi kiadásokra és
ügyviteli költségekrc több mint évi kétmillió forinlot költ ei a két lelepiilés érdckeltségi
hoZzájárulásai befi zetéséből,

Az előterjesztésem második része szól a ládi szenn}.r'ízköz.művek építésének ismételt
áttckintéséről és az ígért befcjezés elmaladásáról, visszatekinteúem a kivitelezésre és a
kivitelező által tett tájékoztatásoka, 20l3. szeptember 4-től napjaitrl(ig, Előterjesáésem
összcfogla]ása szerint az trfoile Kft 1övállalkozó kivitelezó a 20i3. izeptembcr 4-i rendkívüli
képvisclő{estületi üléscn arról tájéko7talla a képviseIóket, hogy a szcnnyvizcsatorna
köZműbcruházás megépítósének és plóbaüZemének új határideje 20i4. januar 30-a és ennek
megfelelóen a kivitelező a szennyvíZtisztító plóbaüzemét zoi:. ottoter kijzepétől el tudja
kezdeni
A,2ol]. október 17-i rendes nyilt képviselő-testiileti ülésen az Etoile Kff építésvezetője anól
tájékoztatta a képviselőket, hogy 2013. október vége időponttól megindul a próbaiizem és
201]. december hónap közepétől mindenki rákölhet az akkora elkészülő szennyvízcsatorna
hálozctra,
A 2013. november 28-ai köZmeghallgatáson már aZ hangzott e], hogy várhatóan 20]3,
december hónapban készü] el a szenn}vízlisztító telep, 2014, janurir végére fejeződik be a
közműépítés, és 2014. január hónapban indulhat a plóbaijzem.
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A 20l4, március 06-i rendes

§"-,.,.:ill';ji"llí*h"t§::i:i:iüuf if;ili, J§', JJ.ijl 
"):i",:.Y.,i::,' § "§Trcalitása. k. a próbaücnl megrnduJásin,lL, 2014. április 15-tól van

A 20l4. máius 2o-i lájeko,/talas szcrint ozonh.m J,, lloile ki\ilele/o lo\allalko,,ó cIismerte,
nilJ::.#i1l.""['J".",,'n'jí''l.,,"9,r " l,i,,,.r,,;ro,ui ;;' ; l;;;)., í,, i.,, i,ó,.l"p
'j*,,.:o;eii.j"y.JÖ;i;:;;);r'",,illl;"lix:1:"u^* Lerén, de |ö7ö|le. hogy 20ta.
L/cll il Kcpvlscln-le5lü]cli üIesenho7lálmcgakiprisclrlkdJ5,20l4.(V,2,r,les3o20l4,(V,

í;r:,'*'j;; 
harir6761otru', amcl) a krither'e. J;;;,ü", .;#;ls blonLi. [ércleslarÉre

A kölbérrel lcpc.olaIban meg lcl doIgUl (rinIcllrm a,/ cIotcIie\,,léscmben, {,, e8)iI a/ \ol|,§ii :iÍ"l:1;:,i"]i']ffiT;:: !,*n-^,""-"i;'"rr""i,"'ri"iil.,o,* táma§Áoclva
mcBbi/oniál. hop\ hi\.l .,".-^,r::':' 1' l_toile, llso \imel-\y'atsyar Kl] lcIhalalma7,Jlt
határidejének u",i".,*^"'.i",LS/(lU..r('l]e\|Ic\re, nem Lcrüll sor,, rgy a Ielje.rtés
rd,"t.r"nreg ,n"guiuio;.; ;[;.n,Í 'rlesl szerzodc\ 4,2 pontia ,zerinti korue.r,r"i;"i
|.,ll, kö7remüködó ,|}L.e.l'e 

uz !oll. hosy a Pro Regiö Nonprolil Kö,/has,/nú
il;.J;l;;,l"lli;,'í'öl;i:-"í!]' máiU' hónanban megkuúon o, számLr projekt

"rr*,,*eii,,,iiri".r," ,.],,""],', 
"^1|]"''"''a, 

hog) a" Ftcrile Kfl kivitelezó ltirállaIkoÁ a

Sa,lnos ma mega llapLthatjuk. hocv l í
:nr+, i,iniu"'lo]'i" 

- 
il;;il"j,: 

hivilcle/Ó alIi,| közcl cgr honlpp6l c./clóIr i8Én holncpi
szennyvizcsatona közmLiberul iz,isnail 

te]lesü] a tcnezctt kcszü]lségi ioru o .eai
A §zennyvízközmü megépltesén tú].
próbalizimcnek elke).;:.;í;i;,il i;lill:iíi:fl:",§fj.,]if;::i;:1":itiífl;."*"
Hraborszky Mihály Etoile Kft m€
polgármester"'.*"]i..,,^-nil,,",:ilÍ"":'j::."^1.:lll"]l k:i1'(l h,u5/ ndphan. al[trlotlun]( J
maju. 28,.in l.ii 

''J*"rrr]i]Íi 'l ldul \/<nn}A l/c(aIl'ma kö/múepllitrc \onrtko,/ó..)0|4
a]vd]Iilkozoinlál h^ow !;^_..^l ^, _]l{]1i.lá: Rnrid h:rárirlniel rul5,,oliIoll.lm dz

;l;r*nruí:T"ní:}J jf fi ,t§l:lf, iJiiIi"}J" 
jíi*XJJ#l*í

r;:xnrlh rlljil § íril :"üit],f if F:."J i:i? f } ; í;i,T ;", l
;*lgTt* :;tfui#lilR!,[iJ j :il:i":ii::x *s;!,H:í.;:
annak a linddp epüIclnek ic. o..lub" "|"P" 

lelhcl)E,/le a méloorák3L es cIkÉ§/ülI i/ cIapja
próbrüzemre l ;"l ;;r;;i kj:;';; 

a k.mprc5\/orol, ei e8yebek lcrülnel, A hideg r i)et

r.";*1,,."; j"***:{i;.í;, Tilfi fl,",'"T:l-x' ;;:"ti,l;l"iTfi ,,j

korabbcn epiteti .o,.)"l.ri*-, ii r'J]u' 
trl LitÚ,/ese és annal az aIaniánát' lekövczése, A

la.san bclejezcidik .r bcllerüleli .,"".::,::::::"*::ile'rc,cserellük, a"(aput is árhelte.,ve,
va]nak a lÁossa.i ,zc""1, i,rim"*1','o'r,'".'"",i';;ilrűT;,iii};;ir:;,i^ii,i; 

i,iiilill',il'
Berccz Zoltái Artena Con§truct alvá|lalkozó: A szcnnyVlZtiszlitó teIep technológiájáhoztartozó eszközök, a]katrészek elemek beszcrclesrc t".iii.t, 

" 
U.).."ri-tJilp....ro..Ol e.eg)éb eszkö/ökJoI fénykepIelrérelekel ke5/ilcniink. 

";.ir.U";;;;;;lltunk .o.t ulep!iseIóLnck, A kél Lr,6p13."791 kis nromís.al. de na!) légs,/i]lilá§5al dolpozrk maid é.
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szavatolja a biztonságos úzcmeltetést, AZ elsó üzempróbát tchát el Iehet ke7dcni íis^a yíz7,cl,

azután 1chet elvégezni a beállításokat és rrrindezt kövelóen indítani a próbaüZemel,

Lie§zkovszki Gábor polgárm€§ter: A Moha-gép Kft alvállalkozó a számlája kifizetéséhez

kért segitséget az tinioáányzattól. Kérem a ítívállalkozót, hogy intéZkedjen ebben az

ügybcn,

Hrabovszky Mihály Etoilc Kft megbízottja: A Moha-gép Kti tulajdonosával Drobinoha

Tamással bcszéitem ebben aZ űgyben. Három jcgyzett alválla]kozónk közel negyven millió

foíintlal tartozik nekünt. és most az Etoi]c Kfi a projekt bel§ezéséIe koncentrál, amelyet neki

teti megt itetezn;e. Ettői ffiggetlenül már rendelkeztcm arról, ha van egy kis likviditásunk,

utto. u'i,,iro. alvállalkozón tuli alvállalkozók felé folyamatosan teljesítiink, A7 Etoile Kft-

nek szüksége van ara, hogy eá a munkát befejezze. Mindenki felé igyekszünk teljesiteni,

Lic§zkovszki Gábor polgármcster: AZ Etoilc Klt hibájából belső clázást szenvedett a

Tomacsamokunk, Ail parkena el.Izott és károsodotl, A korábbi megbeszóIéseink

eredményeként az igazságűgyi szakértői szakvólemén},t a kárról és a helyreállítás költségeiről

elkészíft;íük, A kivitelezőDek viú bi7tosítása. de a mai napig ncm rendezte aZ ügyet a

biztosítóval. Kéíem haladéktalanu] a kártalanítási ügyintéZés lebonyolílását,

Ilrabovszky Mihály Etoite Kft megbízottja| Ainyit fudok aZ tigyről, hogy valóban történt

"e' kat"t-"t..e. a részrinkról. amely kijavítását követően. nem, szikszeríien került a

.ril"tJtU" u,rir.a"ng"dés és ennek kOveikezt€bcn a Tonacsamok emcleti mosdóinak szelepei

tönkre mentck és a iiz elárasztotta a helyiségekel. a l'ornacsarnok küZdőtcrét is, amely miatt

i"."iy ta, ta"'r."r"tt, a parketta 1élpúposoJott, TudoL róla, hog) _kesziilt 
a keletkezett kfuT ól

egy iózsagugvi szakértói felmérés, Kérem számunira mcgküLdcni ezt a felmérést, hogy

azonnal továbbléphessünk az ügyben,

Rutkai Róbert aljegyző: A szennyvíztelep építésével kapcsolatban láthattuk a vá]tozásokat,

u."ry*r .i"aÁlÍun örülünk. Fontos izónban megenrlíteni a szennyvíz,tisztítás OMR

rendszenől Klaro rcndszerre töfténó átállásának körülményeit, lsmen számunkra az átállás

tii"a.rJ p""1", az Etoile Kli ezzel kapcso]atos problémái is, dc_most err_e ncm tórnék ki,

i;i;; 
";""b"; 

rögzítcni, hogy az Etáile Kft tett javaslatot a Képviselő_lestületnek arra

"onurtoroan, 
hogy oMR reniizerű szennl,víztiszlitó megépitése heIyett Klaro rendszelú

,"Ó"J'i.XrO jprljön meg. A kivitclező Etoile Kft a Klaro rendszerú szennyvíztisáító

."gepi e.er]"" kértc 
"az 

onkorrnányzaí hozz!i]!ín|ását, A Képviseló-testület a kér€lmet

;;;fur;; és három feltétellei jarult hozzá a 
, 
Klaro rerrdszerú szennyviztisáító

."g!pi,É.lrl.r. l]lső li]tétel az uolt, ilogy 
""m 

változl,]at a b_efejezésj hatáIidő, nem lehet

rro.i.rurrt " 
változtatás miatt a kivitelezés ideje. A másor:lik feltétel az volt, hogy a Klaro

.-".a,""-"r ugyanad a biológiai paramétereket kcll telicsitenic, mint ami az oMR

rendszernél kcát elfogadásra, és amit a beadott te§ tarlalmazott, Végül a há,madik feltétcl

u, uolt, togy n"- t"t.1 d.ágább u kiui,"l",és, Az Etoile Kft fóvállalkozó kivite]ezó ezeket a

iJtei"i"t"t- 
"lrnguatu, 

és iinentől zöld utat. hozzájárulást kapott a lechnológiaváltásra a

megrendelő önkormányzat részéről.
e ,?"*yuirt"t"p t""t,,;otógiaváltással íörténő épitésévcl kapcsolatban nagy probléma, hogy a

N"rnr"lÍn.;i".áe.i Ugynöiség Közbeszerzési Felügyeleti I;óosztálya 2014, január hónap óta

,"..aiu iia-, hozzijárulását az OMR rendszenől a Klaro rendszerrc történij átálláshoz,

;;il ;i;". érvényes szerződésmódositás, Máiusban hiárypótlási_ lilhívas volt, amelyet

tcliesíteíünk, EZt követóen a Miniszterelnöksóg |ejlesztéspolitikáért Felelős Helyettcs

aij".'irr,a..a*a 20l4. június 13-i keltezéssel érkezett álásfoglalás, amely szerint a
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technológiaváltis követkeáében kötött szeződésmódositás a közbeszerzéseklől szóló 201 1,
évi cvlll törvény 132. §-a megfelelőségi vizsgálatban megállapítottan nem jogszerű, Ez
alapján nincs érvényes támogatási szerzódés a szennyvíáelepre vonatkozóan. Ez a probléma,
amely fellebbezési s7akban van, Amenrryiben végül a KF'F nem fogadia el a
szeződésmódosítás{. akkor nincs érvénycs szcrződés a magvalósított teclrnológiára, igy a
projekt nem teljesül szerződésszerúen és nem is tudjuk lezárni, A szabálytalansági eljárás
megindítasának és lcfol}-tatásának lcgrosszabb eredménye pedig elállás és visszakövctclós
lehet- Ezért kellett a Közbeszerzési Felügyeleti Fóosztályhoz léllebbezést küldeni. EZt a
problémát meg kell, és meg is fogjuk oldani.
Mindannyiunk megrendelő önkormiinyzat és kivitelező fővállalko7ó elemi érdeke. hogy
minél előbb megvalósrrljon és üzemclien a szennyvízcsatoma közmű_ és minél előbb elérjen
aZ Etoile Kft a 96 százalókos igazolt teljcsítéshez, hogy a ncgyedik számlát kibocsájthassa és
úrrá legyünk a szoritó problómáinkon,

Dr. Razsák Zoltán jogász, Etoile Kftl Kérem, hogy az Etoile Kft számáÉ is kerüljenek
megküldósre az a]jegy7.ő ur által elmondott probléma dokumentumai, hogy közösen tudjunk
felkészülni a probléma megoldására.

Lieszkoyszki Gábor polgármester: A Pro Régió köZíemúködő szervc7ettől ma jött a
szabál).talansági eljárást kilátásba helyezó átjrat. Tudomásom s7elint a Projektmcncdzsment
Iészéről Mudri Attila az érintettcknek küldijtt már értcsítést,

Hrabovszky Mihály Etoil€ Kft mcgbízottj|: A tcchnológiaváltással összcfiiggó
szerződésmódosítás KFF részéről hiányzó elfogadását mi is salkalatos problémának látfuk.
Lehetett volna a technológiavátás elfogadásáig vámi és semmit sem csinálni, de ez
értelmetlen lett volna- Ezért haladtunk az ópítéssel előre, Egyébként optimistán állunk az
elfogadás kérdéséhez, Szerintünk a KFF a végén .jóváhag}ja a szcrződésmódosítást, AZ
úthelyreállításokat ettől függetlcnül lehet végezni. a tcchnológia beszerclósénél eljutottunk
addig, hogy az miiködik. Igény esetén a jövő héten tudunk szakmai bemutatót taltani. Az
áItalunk megépített technológiárak a kapacitási paraméterei jobbak, mint a korábban ten/ezett
technológiának, ami egyébként nem drágitotta a projektet.

V. Szabó Gyula múszaki ellenőr: Két kérdésem van. Mikor lesz a lakossági szenryyízzel
történő próbaüzem negindítása? A második kérdésem. hogy mikor lesznek készen az utak
helyreállításaj, továbbá a hiányzó gerincvezeték és egyéb részek mcgópítése'/

Befecz zoltán Artena con§truct alvállalkozó: Alapvetően úgy gondolom. hogy a jövő
hónapban - ha nem is a hálóZaton keresíül, hanem beszállítással elindulhat a próbaüZem,

V. Szabó Gyula múszaki ellenőr: Én a lakossági szennyrizzel a hálózaton keresáül
elindítható próbaüzem dátumát kérdeztem.

Berecz Zoltán Artena Construct alvállalkozó: En
ezt meg tudjuk oldani,

ugy gondolom, hogy egy ió hónap, amig

Hrabov§zky Mihály Etoilc Kft megbízottja: Emek olyan technológiai oka van, hogy
garanciálisan szcretnént a szennyvíZközmúvet átadni, hogy a német kollégák úgy tudják ezt
beállitani, hogy az végleges legyen, és ne nekiink kelljen ezen barkácsolni, Ebhez kell a német
kollégák véleménye is, és azután egy garanciális próbaijzem keretében előbb-utóbb
megkezdünk működni, A hátralévő 80-100 méteres íijldbe helyezendő gerincvezeték
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kiépítésére. holnap érkezik cgy stáb, akik már járlak ilt felmémi a terü]etet, mostkontretizálunk. A jövő héten, szerdán 
_ 

tudnak itt -untauégzes.e mcgjelenni, idág
csatomázással. foglalkoáak Baján. Fontosak még a házi bekötései is. Úgy gon<lolom, hogy
ezekkel a mrrnkiik]<al és teljes hclyreállitással, egy hónap alatt elkésztiliink]" '

IIlés Jáno§ képyise|ő: Nem tudom Belecz úr milyen vállalkozó, de a próbaüz€n]nek márréges-rógen meg kellett volna lennie, hogyha a csatoma kész, akkor c;k rá kelljcn kötni
hálóZatot és üzemelhet. Berecz úr itt iildögólt éveken keresztül köztünk Js mesélt nektink és
nem csinált semmit, Most a7 utóbbi két hónap a]att, ami óta új vezető van, megy a doiog.
Maga.pedig.csak mesélt mindig arró]. hog} mi fog törtenni, Most megint qabÜ tronappithúzzák az időt. Májusban azt mondtak, junius io-án L.., a tozm-,i.|ites és megy a
próhaü7cm. mosI me8 ujabb eg) honappal kisohbre monciják a belejezest,

Hrabovszla Mihály Etoite Kft megbízottja: Holnap iesz az új kollégákkal a bejárás, apontos befejezési dátun,tmal megvámám, hogy mit mondanak," mikoia készü]nck el a
hátralévő. geJincvezetékkel. Az elhangzott kritikából sok .i.a"oi* 

"g}.iert"k. 
Nincs már

sok munka háha. nem kell már hónapokig várni a befejezésre_ ert go'ianio., hogy júliusyégérc 
32 az egész projekt lezárható. í]a egy-két dolgon tuclunl iyorsitani, akkor talán

hamarabb is. Ho]nap már konkrétabb időpontot is tudok Á"ja -o.aon!, á" )Ói4, július 3l-ig
minden készen lc\l és lelalhaIjuk a projckret. elkr;szcinhcttlrli cgymá§lóI.

Rutkai Róbert aljegyzó: Amit Hrabovszky úí elmondott, az egy jó keret az egész projekt
befejezésével összefuggésben. Az írásos előtc.jesáésemb"n 1auiioit első hatiúozati javaslat
2014, július l2-i határidőt tal..almaz. l)z szinkonba hozhű az előttcm szóló kivitclezők
projektbefejezés.e vonatkozó igéretéVeL Az eIőterjesztett hatiíozati javaslat egyébként nyolc
silárd burkolatú.önkolmá]yzati utca hclyreállitásira vonatkozik és íiy szól:
,,Rád Közsógi ÖnJ<ormányzat Képviselő-testiilete ]igyeiemmel uletzol1.:v. 2.g.) szil1l1ú
határozatiira, felhívja az Etoile Kft, kivitelezőt, Irogy iol+. július l2-ig az alábbi aszfaltos
utcákat állitsa he]},re teljes ködien, útpadkákkal, vaiamint az érintett ue;'arou<l es jararittat
együtt: szent lstván utca, Mindszenty utca, IJózsa György utca, Józs;f Attila utca. József
Attila utca és Májüs ], utca 'l'omacsamokhoz vezctő bei<ötő u,. uaaa"l ul.u, ror.uti Lrrcu, es
Ady Endre ulca JózsefAttila utca sarkától teljes aszfaltszőnyegezés a hídnál lévő műtárgyig
|:jhi]d.-ri a polgármestert 2014, július hónapban törrénő rcndkivüli képviselő-testületi
ü]és.összehivására,_a kivitelezóvel megkőtijtt épitési szezódéssel összeíüggésÉen,Határidő: utcák teljes körű heiyreállítására: 20l4. július 12,

rendkívüli képviselő-t€stületi iilés ö§szehívására: 2014, júJius hónapFcielős: Lieszkovszki Gábor polgrármester ás Etoile Kft,''

Illés JáDo§ képviseló: Beleveiném a hat3rozatha. hog) .julius l 2-ig a szenn} \ lztisztitó műnek
is legycn meg a próbája, induljon ei a próbaüzem, F.n -r, B...".z urnak nem hiszek, Mrir
annyi határidőt hallottunk a próbaüZem elinditásá.tól. Én már senkinek scm hiszek, lrjuk le é.s
iriák alá a július hónapra vonatkozó úi igéretekct. Írjuk ]e. l2-ig a műszak próbatizem
mcgtörténik és.násnaptól a lakossági szeinyvízzel megindul a tényleges próbaüzim, illetvejúlius végére telje falu számiira, minden bckötéssel fog;úködni u sz"Áyul t,ir-,i. in ".Jigy tudom elfogadni, különben nem.

Lázár István képviseló: [gyetóítek vcle. Már annyi határidót hallottunk. és g},akorlatila8
ezek nem valósultak m"g, Én -ost sem látok változást, előrehaladást, Most megint szép
szavakat hallottunk és hazamegytink, a7után legköZelebb ugyanitt lartunk, Két év volt már a
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szenn},víz közmúvek megépítéséIe, Mindig csak a l9maradást indokoló kifogásokal
hallhattuk,

Rutkai Róbert aljegyzó: Az tstoile Kli ióvállalkozó kivitclezőt a Képviselőtestület nem tudja
rákényszerítcni, hogy július l2-ig fcjezze be a kivitelezést és indítsa el a lakossági
szennyvíZzel a próbaüZemet. - ha nem képes crre a kivitelező,

Illés Jáno§ képvi§eló: Akkor álljon fel, és megbízrrnk mást a bcfcjczéssel.

Lázár István képviselói Nekem is ez a vélcmény€m, hogy alikor bízzunk meg a befejezéssel
mást,

Illés János képvi§elő: Aljegyzó úr, eddig az Etoilc Kft diktáh. most már diktáljunk mi, Hát
eddig ők diktáltat, nem? Mi mindig csak hallgattuk a meséket, I-cg],cn eníek most már vége,
Most vógre van egy új vezető Hrabovszky Mihály, akibe én már megbíZom, gondolom, ő alá
is fogja ími e77 M íIj szeíződést, a javasolt módosított határozati javaslat határidejének
meglélelően.

Rutkai Róbert aljegyzől Ha megvan a bizalom Hrabovszky Mihály úrban, akkor kércm,
hogy most ismét nyilatkozzon a határidok \onatkoZasaban, Ug} hJ]lottam, h,rgy őjúlius l9-ét
mondott lchetséges befejezésnek. ami csak hét nappal több, mint amit a határozati javas]atban
a nyolc utca helyreálítására javasoltam.

Hrabov§zky Mihály Etoile Kft megbízottja: A beruháZás szenn}"víZtelepre vonatkozó részét
én nem tudom, hogy mennyire ludjuk gyorsitani,

Berecz Zoltán Artcna Construct alvállalkozó: Alapvetőcn maga a szenn}.víztisztító telep az
alkalmas már gyakorlatilag egy hét múlva. próbaüzem beindítására. A probléma nem
szennyvíZtisztitó telcp tcchnológiájáva] van. En úgy tudom, hogy a szenn},ví7átemelóknél
vannak még elvégzendó munkák.

HrAbovszky Mihály Etoile Kft megbízottja: A határidő a rövid és a tág köZött mozog, Mint
mondtam korábban nekem holnapjön egy stáb felmémi a még elvégzendő munkát, Én jobban
örülnék ajúlius 19-i befejezési hatámapnak. mert aZ abszolút kivitelezhető.

Illés János képviseló: Az clóttcm szólók hozzászólásai alapján aklor üzemeljük már be egy
hét múlva a szennyviíisztitó telepet, mefi annak múködését lehet látni az álemelők nélkül is,
Közben elkészülnck az átcmelők és a löbbi. majd indulhat a próbaüzem. De, leg)en mdr meg
ott helyben a szcnnyvíZtelepen az üZempróba, hogy valamit lássunk, mert ott a telepen semmi
nem mozdul.

Lieszkovszki Gábor polgármester: Ismcretem szelint az átemelőknél máI csak a szivattyúk
behelyezése van hátra,

Hrabovszky Mihály Etoile Kít megbízottja: Javasolom. hogy szakaszoljuk a hátra]évő
munkákat, A határozati javaslatban fclsorolt nyolc utcából hat utcának a helyreállitását mcg
tudjuk csinálni 2014. július l2-ig, és július 19-ig a maradék kettőt. EDnek a munkának ezzcl a
hatáidővel történő befejezését tudja az Etoile Kft előfinanszírozni, mert minden hónap 10-éig
teljesülnek a kft-nek a rendszeres bevételei, Ezért jobb az ehhez képe§t későbbi dátumú
befeiezés, mert aszfaltot például csak előre befiZetéssel adnak. Ezért érdemes volna
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munkafázisonként szakaszolni, Ez aztjelcnti például, hogy az aszfaltozást hagynánk egyben a

végére a nyolc utca vonatkozásában, amelynek lenne július 19-e a végső határideje, Kérem,

ezt fogadiák el, Az egész beruházás befcjezése végső haláridcjc pedig, mint a71 már ma

mondtam 20l4, júIius 31-e,

Rutkai Róbert alje§zó: Ha jól értettem Belecz Zoltán úr a szenn)"r'íztisáítót épitó Artena

construct részéről a próbaiizem elkezdésének határidejéü1 is 2014, július l9-ét jelölte meg?

Berecz Zoltán Artena construct alvállalkozó: Igen.

Rutkai Róbert aljegyző: A kivitelező részéről elhangzottak az általuk vállalt új határidők, az

úthelyrcállitrisokk;l, a §Zennyvíáisztitó tclep építésével és annak próbaüZcmével, valamint a

belterületi szenn},vizcsatoma hálózat és ahhoz tartozó mútárgyak megépítésével, a projekt

befejezésével kapcsolatban. Elhangzott egy képviselői félreértés valamiféle szerződés

aláír.isáról a kiviielező részéíől tájékoztatott határidőkre vonatkozóan, Alláspontom §zerint a

megbízó öntormányzat és a szennyvíZközmű megépítésére vállalkozó Etoile Klt köZött kötött

épiaési szerződés szerinti határidő és az ahhoz kötődő kósedelmes tcliesílés csetére

meghatározott kötbér fiZetési kötelczettség módosítása nem áll érdekében az

önkormrinyzatnak, Márpedig egy olyan hat:rrozat. rTetalán czzel összcfiggően aláifi

dokumeníum esetleg módosításnak éfielmezhető, ezért, mint előterjesztő a határozati

javaslatomat visszavonom, és nem is kíváíok hatriridőke vonatkozó határozati javaslatot

előtedesáeni.
Rád iözség polgármesterc egyébként már 2014. január:]0-án írásban éfiesítette a7 Etoile Kft
felhatalmaioit ;egbízottj át, hogy az építési szerződés 4,2 pontja szcrinti kötbérlizetési

kötelezettsóg megalapozott. A kötbér tizetós terbc melletti tcliesitésről szóló tájékoztatást a

Pro Régió Nonpiolrt Közhasmú Kft, közremiiködó szervczetnek 201,1, május hónapban

megküidött 6. számú Projekt Előrehaladási Jelentés (PEJ) is tartalmazta,

Hrabovszky Mihály Etoile Kft megbízottja: A kötbér most tárg},talan, A kötbénel vagy egy

szerződésbóntáskor, vagy egy késedclmes befejezéskor tudunk valamit kezdeni iogilag és

egyébként is, Most az a fejadatunk, hogy befejezzük a projektet, Megértem a képviselő-

tá et tagjainak hozzáállását, véleményét. Visszaíélé azonban én már nem tudom megoldani

az tigyekJ. A kivitelezéssel kapcsolatos aljegyzói visszatckintéscken, tájékoztatókon csak

sztim-}titt<odni tudok. A kötbó; tehát egy kérdés, az cgy valamilyenfajta megállapodás

keretében rendezhető és rendezendő dolog, Pluszvállalásokat kell tenni a szerződéses

kötelezettségck ütán.

Rutkai Róbert aljegyző: Nem volt hiábavaló a mai nap, Több dologban előreléptiink,

Tisztult a kép. Úi határidőt mondott a saját maga szánrára a kivitelező l]toile Kft-

Eljutottunl( odu,'hogy o kivitelezó tájékoztatása alapján is megállapíthatóvá vált, hogy a 8,

sz"ámú Támogatási §zerződésmódosításban szerepló és a kivitelező altal válalt 2014, június

20-i határirtőie scm fejeződik be a szenn;liz köZmúvek megépitése, A mai napirendrc vett

elóterjesztésemet a képviselők vegyék újékoáatásnak, előterjesztőként az írásban tett két

határózati javaslatomat visszavonom, a kivitel€Ző által bejelentctt új határidóket pedig a

képviselő{estülcti ülésről készített jegyzőkönyv taíalmazza,

Lázár |styál képviselő: Mi van akkol. ha a Pro Régió közremúködő szervezet nem járul

hozzá a technológia\,áltáshoZ?
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Dr. Razsák Zoltán jogász, Etoile Kft: Nyilvánvalóan, hogy aá a döntést meg lehet tlimadni.
Az egy hosszabb folyamat lenne. Eá a kérdést feltehették volna aklor, amikor a
technológiaváltásról döntőttek. Egyébként a problémán majd akkor kell elgondolkodni,
amikor mrir előálI. konkretizálódik. Erről most kiir beszélniink,

Lieszkovszki Gábor polgármester: Mint ismert, az Eloilc Kft l'ordult az önkormányzathoz
és kérte a hozzájárulást abJroz. hogy Klaro rcndszerű sze lyvíáisztitó technológiával
építhesse meg a rádi szenn},víztisztita1, Phlez. a már az aljegyzá ur áIta] ma is elmondott
három feltétellel járult hozzá az öikol.fiirnyzat.

Hrabovszky Mihály Etoile Kft megbízottja: Az építósi munka szempontjából cz a probléma
az önkormiinyzat számiira most nem 1bntos, A s7eniyvíztiszlító telep építése a már elszámolt
74 szá:zalékos készültségű fok felett a 96 szfualékos készültségi fokig tanó sávba tanozó,
amelyet a kivitelező Etoile Kff előfinanszíroz. Ez tchát a mi saját forrásból biztosított
kiadásunk jelenleg_ Szelintem előbb leszünk kószen az egósz szennyví7,közmű épitéssel, mint
hogy döntés szülessen a technoiógiaváltás elfogadás&ó],

Rutkai Róbert aljesr'Ző: A közbeszerzés szabályosságát vizsgáó Közbeszerzési Felügye]eti
Fóosaály (KFF) találta utólag a közbeszerzésról szóló törvénybe ütköZónek a
techno]ógiaváltással kapcsolatos eljárást. A Pro Régió közreműködő szervezet a
p.ojektmenedzsment kórósére csa.k arról érlesílett minket, hogy mi történhet. Megífiák, hogy
szabálytalansági eljárást indítanak. Arról is tájékoztatott, hogy a szabálytalansági eljárás
legnegatívabb credménye ]ehct elállás. \,isszakövetelés,

Dr, Razsák zollán :ogász, Etoile Kftl Az a tapasztalatom, hogy visszafizetés c§ak
búncselekmény esetében valósul meg. Esetiinkben én eá kizfulnak tartom, Esetleg bírság
fizetésének kiszabása reális lehet. Ez esetiinkben lehet egymillió folint, mert egyébként a
maximum ötmillió íbrint.

Rutkai Róbert aljegyző: Nem aZ elsó cset lenne. hogy a kivitelező miatt biintetés1 szabnak
ki, Ilyen már volt ebben a projektben, Az ilyen bírságokat a kivilelezónck ellentételeznie kell
az önkorm.inyzat számara. A mai fő témánl< azonban az sze lyvíZköZmú építő és helyreállító
munkák befejezése és a próbaüzem elindulása,
Ugy érzem, talán most már reálisan felméíe a kivitelező a befejezéshez sziikséges munkákat
és cnnek tudatában mondta aZ új dátumokat. Ezek a kivitelező nyilatkozatai, Erre
vonatkozóan nem javasolok képvisclő{estületi határozatokat hozni. Nekiink nem kell
jognyilatkozatol tennünk ebben aZ ügybcn.

Lieszkovszki Gábor polgármester: Kös7önöm a hozzászólásokat, akkor a mai napm ezl a
napirendi pontot lezáiuk.

Öt perc szünetet rendelek el,

5.1 A 20l4. évi önkomány7ati útépílés kivitclczőjének kiválasztása, aZ eg)szerü
beszerzést lebonyolító VMC Consultingjavaslatiinak ismeretóbcn,

Lieszkovszki Gábor polgármester: Az áItalunk mcgbízott vMC Consulting jogásza, Dr.
varga Endle hivatalos köZbeszerzési tanácsadó lebonyolitotta az egyszeíi ajánlatkérési
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eljárást, a felhívás kibocsájtását és aiánlatbekéréseket, Az ajánlati felhívás szövegét is
megkaptriL a kópviselók. Dlkészült a vállalkozási szerzódés tervczete is, Ismertetésre keriiltek
a megrajzolt tervek és a szüksége an}agkiirás is, amelyet minden ajánlattevő megkapott,
Három ajánlat érkczett, amelyekről l]r. Varga Endre hivata]os közbeszerzósi tanáciadó
elkészítette az elóminősítést, az eljrifást ercdményesnek nyilvánította és az ajánlatok
ismeretében javaslattal élt. Mindezt a képviselők megkapták, most a sziimunkla
összességében legmegfelelőbb útépítési ajrinlatot kell kiválasztani és elfogadni.
A javaslat alapján a Stone Dekor Kft ajánlatát cé]szerú e]fogadni, Ennck az ajánlati ára, mint
ahogyan az írlísos anyagból is látható nettó 14 950 000 Ft vo]t, AZ ajánlattevőnek refercnciái,
és többéves tapasztalata van aZ útépítéssel kapcsolatban,

46/2014.(VI. 19,) szárnú határozat (6 igen egyhangú szavazattal)

Rád Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 3'7l20l4,(v.29.) sÁmí hatáúozat szqJnti
1.2, és 3, szakaszú útépítés kivitelezőjének a Stone Dekor Kft (2615 Csővár Ma<lách u. 1.')
vállalkozást váasája ki, az árajánlatának megléleló netló l1950 000 Ft (Bruttó: l8 986 500
Ft) kiviteli árért, Felhatalmazza a polgármcstcrt az útépítésle vonatkozó kiviteli szerzódés
aláirására.

Határidő: szerződés aláilására: 2014, június 27,
útépítésekre: 20l4, augusztus l5.

Felelós; Lieszkovszki Gábor polgfimester és a szerződött vállalkozó

Lieszkovszki Gábor polgármesteri E]óterjesztem továbbá a VMC Consulting ajánlása
a]apjrin a Molior-Mémökiroda Kft múszaki ellenőri feladatokkal történő megbizását, annak
ajánlata alapián,250000 Ft + Áfa vállalási árért. A műszaki cllenőr elleúrzi az épitési
munka múszaki, költségvetósi és minőségi megfelelőségét, yezeti ez:zel kapcsolatban az
építési naplót, kiállítja végül az elvégzett útépítési nlunkáról a megfelelóséget igazoló
dokumentumot.

47l2o|4.N|, |9.| slámú határozat (6 igen egyhangú s,/ava,,Jnal)

Rád Kozségi Ónkolmányzat Képviselő{estülete a 11l2014.(y.29.) számú határozat szerinti
1, 2, és 3. szakaszú útépítés műszaki ellenőri l'eladatainak ellátására a Molior-Mómökiroda
Kft (6300 Kalocsa, Pataji u. 48, VöIös Csaba ügyvezető) vállalkozással 250 000 [t + Áia
válalási .ir megfizetésével szerzódik, Felhatalmazza a polgármestert, hogy az útépítés
műszaki ellenőrzésére vonatkozó szerződést aláida,

Halíridő: szerződés aláírásáía. 2014. június 27.
műszaki eilenőrzésre: 20I4, augusáus l5.

Felelós: I-ieszkovszki Gábor polgármester és a szerződött műszaki ellenőr

6.1 
^ 

Rádi NapköZi_otthonos Óvoda vezetői állására ben),úitott pályfuat elbirá]ása

Lieszkovszki Gábor polgárme§ter: A kiírt állá§pályázatra egy pályáLzaí éíkezett. Kétdezeríl a
pályá7ót, kívánja-e zárt ülésen tárgyalni a pályázatával kapc§olatos előterjesztést?

Puporkáné Papp Gabriclla pályázó: Nem kérem a Zárt ülést, hozzájárulok a nyílt ülésen
történó tárgyaláshoz,
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!i:Y|*.:F Gábor polgárme§ter: Az óvodavezetői álláshelyrc kiírt páyáZati
felhívásrrnkbaIr a pályázati íéltételek kdzött szerepelt. a pedagógusi izaklizsga keretében
szerzett intézmén}.vezetői szak](épesítés, A beéTkezett irtyúa1 szeánt Pupórkáné Papp
Gabriella pályázó a pályázati felhívásban kiírt fcltételckneÍ( megfelelt, kivévc abbal, hogy 

-az

intézményvezetői képesítést általános kópzés keretében ,r".á" -.g és nem perlagógusi
szakvizsga kerctében szeúett intézményvezetői szakképesítésként. tekLtettel ana, logy mris
pályáZó nem volt, valamint, hogy egyébkénl i;tézmén}.vezetói képesítését igazoló
dokumenfumot adott be a pályázó, javasolom megiillapítani. a pályázat érvénycs és anól
dönlcni ki\ án a Képviseló-lesdjIcl.

48/201,1.(VI. l9.) számú határozat (5 igen l tartózkodás s zavazatíal)

Rád
által
dönt

Községi Önkormányzat Képvisclő-testülcte Puporkáné Papp Gabriella cgyedüli pály&ó
benyúitott pá]yázatál érvényesnck, megfelelőnek Lartja, ;zért arról titios szavazással

Hatriridő: 2014. június 19.
Felelős: Rutkai Róbert aljegyző

Rutkai Róbert aljegyző: Felkérem az Ügyrendi Bizottságot. hogy a titkos szaya:záshoz
előkészitett, és számukra átadolt hat darab szavazólapokat aláírásávai érvényesitse és ossza ki
a képviselőknek, majd szavazás után az urnat nlJssa fel és táiekoztasson a titkos szavazás
eredményéról,

Láaár István Ügyrendi Bizott§ág elnökei A titkos szavazás érvényes és eredményes vo]t, a
Képviselő{estiilet ót igen és egy énén}.telen szayazatta1 Puiorkriné Papp Gabriellát
óvodavezetönek öt é\,'re megválasztotta.

49120l4.(VI. l9.) számú határozat (Titkos szavazás: 5 igen l érvénytelcn s zaya7.atta|)

Rád_KöZségi Önkolmányzat Képviselő-tcstúlete Pupo.káné Papp Gabricllát pályázata alapján
a páyáZati kiírásnak megfelelően 2014. júlirrs l-től20l9.június 30-ig szóló öt óv időta ;ra
a Rádi Napközi-otthonos Óvoda vezetójének nevezi Li, a Lozalkalmaiottak jog.illásáról szóló
1992. évi X)o IL törvény általi besorolás és pótték intézménlvezetői bérez;s;l,

Határidő: Munkaszerződés megkötésóre: 20l4. június 30.
Mun](akör betöllésc| 20l4,július 1, napjától

Felelős| LieszkovszkiGáborpolgármester

Lieszkovszki Gábor polgárme§teri Gratulálrrnk a kinevezéshez. A mai ülést beziirom,

kmf.

,a\
\ *-{'(t t 1" ] (,,y,-l' Lieszkovszki Gábor

polgfumester
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Meghívó

Tísztelt Képvi§eló-testiilet!

Ríd Községi Önkorm.ínyzat Képvi§elő-testület 7/2010.(X.28.) számú rendelete (SZMSZ) 8.

§ (1) bekezdésére figyelemmel és a t6, § (1) bekezdés szerinti jogkörömben eljilrv4 rende§

képvi§elő-te§tületi ülé§t hívok ö§§ze

20l4. júniu§ 19-én (csütörtök) 17 órára

a Rádi Községhriza (R.íd, Petőfi u, 1 1.) tanácskozótermébe.

NaDirend előtt:

A Szeívezeti és Műkö dési. Szabílyzat 24. § (2) és (3) bekezdésének megfelelően:

Tájékoztató az öntormlínyzat szárnláin lévő összegekről, a lejárt és kifizetetlen
szá,rnlákól, az önkormányzat hiteleiről, adósságának összegéről, továbbá a be nem

fol}t adótaltozás mértékéról, Elóterjesztő: Rutkai Róbert aljegyző

Be§zámoló a lejárt hatlíridejú hatlírozatok végrehajtásáról
Előterjesáó: Lieszkovszki Gábor polglírmestel

NaDirendi iavaslat:

I.1 A Rádi Napközi-otthonos Óvoda vezetói állására benyújtott páyázat elbírá]ása
Előterjesztő: Lieszkovszki Gábor polg|fumester

2./ Ö§szefoglaló tájékoztató a szennyvízcsatoma közmúberuházás bef€jezéséról és a Rád
és Penc víziközmú Társulattal az érdekeltségi hozzájrirulások:kal kapcsolatos

elszámolásról
Előterje§ztó: Lieszkovszki Gábor polgármester

3./ Rádi Napközi-otthonos Óvoda beszámolója a 20]l3/20!4,es tanév tapasztalatairól
Előterjesáő: varga viktória óvodavezető

4.1 Nyári karbantarris az önkományzati inlézményekben, épületekben
Előterjesztő: Lieszkovszki Gábor polgármester

5./ szent István Napi ümepség előkészítése
Előterjesztő: Lieszkovszki Gábor polgármester

6.1 A 2014, évi önkományzati útépítés kivitelezőjének kiválasztása, az egyszeii
beszer-Zést lebonyolító VMC Consulting javaslatának ismeretében.

polgármester
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Az óvoda míiködését - mely alapfokú közoktatási intézrnény az l993 évi oktatási töruénY és
annak módosításai, valamint a közalkalmazottak jogáltásárói szóló törvény határozzák meé,
,,Az óvoda 3 éves kortól az iskolábajáráshoz szükséges fejlettséts eléréséig. legfeljebb 8 éves
korig nevelő intézrnény."

A Rádi Napközi_otthonos Óvoda nevelőtestiilete 2013, augusztus 28-án fogadta el a
2013/20.14-es tanév_munkatervét, mely részletesen meghatározza a tanévben elvégzendő
feladatokat, meg€mlékezések, ünnepélyek, rendezvények időpontjait, a lebonyolíásért felelős
személ}t, valamint tartalmazza a nindenki s zálnáía az e!,légzeídő feladatok ielé állított
célokat is. Ea a munkatervet a Képviseló Testület is megkapta megismerésre a tanév elején.

A legsziikségesebb belendezési tárgyaink megvarrnak mind a csoportszobákban, mind pe<lig a
főző konyhán.

Mindenki számlíra ismeretes, hogy az óvoda és ahozzátaítozó főákonyha - mely utóbbi az
iskolai napközi és a szociális étkezők étkeáetését is ellátja - csak a legszükségesebb felnőtt
létszámmal működik továbbra is, igaz 20 1 4 március hónaptól közhaszrrú foglalkoxatottság
kerelében kaplunk egy kisegilö s7eméIF,
Némi nehézséget ugyan okozoft, de a munkaínolál, hangulat tekintetében mindenképpen
könnyebbség volt Lieszkovszki Jánosné (szakács) közös megegyezéssel való felmondása,
miután az általa elinditott és hosszan elhúzódó munkaügyi per az ő tekintetében abszolút
negatív végkimenetellel zárult, ugyanis pert nyeitünk ellene 4/5 lészben.
A szakács álláshely meghirdetésre került, m elye 2 pályíaaL érkezrtt, de sajnos egyik sem
felelt meg a pályázati kiirás köv€telményeinek (hiszen csak 1- 1 önéletrajzból álltak és a kiírás
ideje alatt sem érkezett pótlólag semmiféIe dokumentum). Ettől az időJakól kezdve Dankó
Attiláné kerüt konyhalányként a konyhára (aki igazán megérdemli és a későbbiekben is
lehetne rá számítani, akár végleges formában is, mert az elmúlt évek során többször segített
hosszabb-rövidebb ideig helyettesítésével, mikor valamelyik munkaválaló megbetegeáett a
konyhán,
Ezéít a törvény adta lehetőséggel élve (2010.V.14.NFGM rendelet) mely szerint szakács
végzettségú munkavállaló hiányábarr konyhalánl nem lehet kinevezni megbízott szakácsi



feladatok ellátlisával, bármennyire is bizonyitott adott esetbe korábban már, csak az
élelmezésvezetőt, mivel ő van a legközelebb azokhoz a feladatokh oz. Így jelenleg .az

élelmezésvezető látja el e feladatokat is természetesen nagyfokú konyhalányi segítséggel,
Egészen addig, míg lfuavjár Tibomé (aki önköltségen végzi a §zakács képesítést, melyről már
korábban a Tisztelt Képvielő Testiilet is értesült) meg nem szerzi az imént említett
végzettséget, illetve, amint foglalkoztatiató lesz ebben a munkakörben kinevezettként.

A szociális étkezők nyári leállrási idószakában is részesülnek az elműt évhez hasonlóan ebéd
ellátásban igény szerint,
Az ide vonatkozó kon]<rétumok jelenleg folyamatban varnak,

1 fő élelmezésvezető,
3 fő konyhalány,

Dqjkg

3 f(j, csoportonként l fő, délelőttös és délutános váltásban középső és nagycsoportban, illetve
kiscsoportban egész napos munkarendben dolgomak. Az ő munkájuknak köszönhető, hogy az
óvoda mindig tiszta, rendezett mind az épüetben, mind pedig kint az udvalon lévő parkosított
területeket tekintve. Mindezek mellett fő tevékenységiik a gyermekek gondozási feladatainak
ellátás, illetve étkeztetésben való §egítség aZ óvónénik mellett.

Q.v,ptltlpcdgséga,s

6 fő az óvodavezetővel együtt, akinek továbbra sincs kinevezelt heiyettese,
2013. szeptemberében Csedő Éva csatlakozott a nevelőtestiileüez.
2014. mrircius 1{ől Babinszki vivien óvónóni felbontotta határozott idejú szerzödését, meTt
szrimrira kedvezóbb álláslehetőséget kaporr. igy a kiscsoponbarr l óvóneni és a dajka néni
maradt. A helyben élő, és máI jeleatkezett óvodánkba óvodapedagógus végzettségú hölgy az
idő lövidsége miatt nem vállalta el a helyettesítést. Majd próblíltuk megoldani, hogy hátralévő
szolgalmi időszak idejére (ami akkor már csak 2 hónap volt), nem veszünk fel senkit, és nem
csak az idő rövidsége miatt, hanem mert kiscsoportos (3-4 éVe§) kisgyermekekől van szó, a
kik személyhez ragaszkodnak, nem feltétlenül tudják viszonylag górdülékenyen venni az újat,
főleg azon kisgyermekek, akik csak tavasszal kezdt€k óvodába jámi.
Ugy tiint, hogy meg fudjuk oldani a hátra lévő időt így, de közbejött, hogy a nagycsoportból
Pölösné Szádoczki Karola óvónénit újra meg kell operálni május hónapban (elózőleg
októberben kellett). Ezért mivel még egy óvónéni hirinyzott, már nem tudtuk volna megoldani
a délutáni felügyeletet 1 fő déjutínos óvónénivel, így Virág Györ$,né Gyeden lévö
kollóganőnk szívesen válalta, hogy a hálralévci 2 hónapra eljön, igy állMdó déLutr{nos
munkarendbe jött vissza jelenleg 20l4, június 30-ig.
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Kiscsoport
Középső csoport
Nagycsoport

-23fő
-28fő
- 30 fő a tanév elején, Jelenleg 29 fő, mert januar hónapban

ÓvodaváLis miatt elment egy gyermek
ös§zesenl - 81 fő ( 80 fó)

Óvodánk gyermeklétszáma jó jelenleg. A következő tanélTe beíratott gyermekek lét§zlíma 1 3
ft,

A csoportelosztás a következőképpen fog alakulni a 2014./2015-ös tanévben:

Kiscsoport: 21fő
Középső csoport: 22 fó
Nagycsoport: 27 ó ebből tanköteles koru: 27 ö.

Összesen: 70 fő

A csopofielo§áiisok a következő szempontok 1igyelembevételével kerültek kialakít.isra.

- él€tkor
- gyermekekől készült fejlődési napló
- csoportos óvónénik szakmai véleménye
- a hirinyások száma, rendszeressége

ovodánJ< pedagógiai munkáját l999. szept. l, óta §aját: ,,Mesélő természet, beszélő
kömyezet" c, helyi nevelési program alapján végzi.

Tgneyi .ós;ze&zés

A 3-7 éves koru óvodás gyermekek nevelését-oktatrását végeáiik a helyi nevelési pogramunk
alapjrin, rninden csoport a kolosztályának megfelelően lebontva nevelési területeke.
A3 csoport munkája €gymásra épül, kiscsoporttól kezdve biáosítja a gyermekek folyamatos,
fokozatos fejleszté§ét, felké§zíté§ét az iskolai éIetre.

A jelen tanévben az iskolaérettség alapján a beiskolázás a következő:

29 glermekból - 29 lö tanlötele§ koru

Ebből:
- 19 fő a helyi .i,ltalános iskolába iratkozott be
- 2 ö Pencre iratkozott
- 1 f<j visszamarad az óvodába nevelési tanácsadó javaslatára



szakértői bizottság javaslatáTa vácon fogja fol},tatni
szintén bizottság elé van továbbítva, mely jelenleg folyamatban van.
Vácon fol)tatja tanulmányait.

A pedagógiai munkót kiegészítő tevékenységek:

Amint az mindenki §zámifua ismeretes ebben a tanévben sem volt megoidott a logopédiai
foglakozás frnanszíroása. A tanév elején az 5, életéviiket betöltött gyermekek szúrővizsgálata
megtörtént, de a későbbiekben a szaktanácsadóban sem tudtak válaszolni a ,,hogyan tovább"
kérdésre.
Nagyon-nagyon sok a beszédhibás gyermek, akiknek ajövőben is nagy sziiksége van
logopédiai foglalkoá§ra itt az óvodában és €setenként további telápiára az iskolában is
legatább 1. és 2. osztílyban,

A gyermekek óvodai életét sokféle módon próbáltuk gazdagabbá, szinesebbé tenni, melyhez
az anyagi fedezetet a Sziilői Munkaközösség, valamint óvodánk alapítványa biztosította.,
3 alkalommal zenés-mesés-búvészes músort tartotfunk meghívott előadókkal az óvodában,
mely a gyermekek irodalmi és zenei nevelését gazdagította. Megvalósult az év végi kirándulás
is a közeli Veresegyhrázi Medveparkba látogattunk el gyermekeinkkel.
Ebben a tanévben kísérleti jelleggel hitoktatást vezettíiDk be az óvodás gyermekek szánrira
felekezeti hovataltoás nélkül. Az előzete§ felmérés meglepően nagy érdeklődést mutatott,
hiszen több mint 30 gyermeknek kérték. A kezdeti nehézségek után, hogy ki mikol tartsa e
foglalkozást az óvodásoknak megoldódott (hogy látszólag vagy teljesen-e végül is nem derült
ki) és egyik héten Detre János evangélikus lelkész, másik héten kezdetben Rolik Róbert
plébános és Oszaczki Berezvai Tündi néni foglakozott a gyerekekkel, akik nagyon élvezték a
sok szép dal tanulását, éneklését, a bibliai töIténeteket, melyeket, minden alkalommal meg is
beszélt€k a hitoktatóktal.
2014 szeptemberében intézrnényünk belépett az oTP Bank Bozsik-foci intézménl
plogramjáb4 melyet szintén nagy lelkesedéssel végeztek gyermek€ink, Ennek keretén belül l
alkalommal voltak a gyerekek Pencen egy foci rendezvényen, ahol a kömyékbeli falvakkal
együtt focizhattak k€dviike, illetve 2 alkalommal a helf sportcsamokban rendeáek nekik
focis-akadályversenyes délelóttöt,
Mindez nem maradt az óvoda, valamint a gyermckek számára sem honorárium nélkül,
ugyanis túl azon, hogy minden rendezett alkalom után kaptak a részt vevő gyerekek vagy
oklevelet, vagy focilabdát, vagy csokirüdítót, az intézmény 50,000,- Ft értékben kapott
sport§zeTeket.
Ajövőben az imént emlitett két ,,új" kezdeményezés fol}tatását támogatom, de mint ilyen,
nem egyszemélyi döntés, mint nem volt az a tanév kezdetekor sem,
A középső csoportos gyermekek heti egy alkalommal úszni jártak a középsós óvónénik
kíséretében,
Ápoljuk a községben é|ő hagyományokat: őszi sziaet, farsang, majális, melyekre kis
műsorokkal ké§zültünk óvodán belül.
Már-már hagyománykénl k€dilt megrendezésre az óvodai karácsonyi ünnepély mely a szüők
számára is elérhető volt ismét,, A tomaszobában elóadta mindhárom csopofi ünnepi kis
műsorát, majd a csopoltokba visszavonulva a gyermekek szüleikkel, nagyszüeik:kel együtt
játszhattak, ismelkedhettek az újonnan kapott játékolikal, ezzel is segítve az iinnepi

- 1fő
- 1fő
- 5fő

oddn kívüli vékenvsések.



Éhangolódást a családok számíra ebben a rohanó világban, valamint szorosabbá fíizni az
óvoda-csa!ád kapcsolatát,

Az óvoda nagycsoportosai ebben a tanévben 3 alkalommal vettek részt nyilvános sz€Ieplésen:
a Falu Karácsonyi Tendezvényén, immáron mrásodik alkalommal Március l5-i
megemlékezésen, illetve az ldősek napján a Sportcsamokban. Ezen felkéréseknek úgy
gondolom, hogy ajövőben is szivesen teszünk eleget,
Nem utolsó sorbanjól estek és esnek a peda8ógusoknak a pozitiv visszajelzések, elismeró
szavak, amelyek megerősitik őket a Rridi Napközi otüonos Ovodában folyó oktató-nevelő
munka színvonaláról,

Pedagógiai munkrink eredményes megvalósít.isa érdekében az óvodapedagógusok még
sziikösebb kel€tek között tudnak Iészt venni kiilönböző szakmai továbbképzéseken.
Ebben az évben már semmilyen támogatás nincs továbbképzések íinansziloziisára, tehát a
pedagógusok csak önerőből tudnak ilyenen részt venni, esetleg ingyenes szakmai napokon, de
ez utóbbival kedit pontok nem szereáetőek.

Egy kiscsoportos gyermek szülei segitségével az IBM cég egy monitort és egy sámitógépet
ajándékozott az óvodának. Ezzel a nagylelkú felajánlással és rendszergazdánk segítségével
lehetőség lett biztositva az óvodapedagógusok számára a számitógépes hozzáférhetőség
munkájuk segítésére, felkészüléséhez. (régi álom vált ezzel valóra),

- Rád Község Önkoímányzata az őyódA működéséhez sztiksége§ anyagi feltételeket
biáosította a tanév során

- IL Rrikóczi Ferenc Általános Iskola
- Gyermekjóléti szolgáIat a problémás családok esetében segítséget nyrí]jtott,
- Az óvoda orvosa, védőnője a gyermekek egészségét, fejlődését vizsgáatokl@l

Iendszeresen ellenőriáe,
A védőnő, a háziorvos, a Gyermekjóléti szolgálat, valamint az ÁNTSZ munkatársának
segítségére ebben a tanévben is az átlagosnál sokkal többször volt szilkségünk, hiszen a
fejtetvesség sajnos súdin visszatérő problémát jelentett é§ jelent jelenleg is az óvodában.
Továbbá intézményiink gyermekvédelmi felelőse Kiáczné Máté Edit rendszeresen (tanév
elején és félévkor) felméIést végez mindhárom csoportban a hátrányos helyzetű és
veszélyeáetett gyermekek számát illetően. Ebben a tanévben a váci bíróság két alkalommal
is kért 2 kisgyermekróI pedagógiai vélemén)t gyemekelhelyezés kédés kapcsán.
A 20l3l20l4_as_es tanévberr a ve§zélyeztetett gyermekek szíma: 7 íti.

A jövőre nézve:
Továbbra is nyitottak vagyrrnk kiilsö kapcsolatrendszerek kialakíásár4 a meglévők ápolásrira,
Tovább kelljavitanunk az ovoda-család kapcsolatán. Első lépésként az elmúlt tanévben
bevez€tésre került §zülői értekezlet az újonnan beiratott kisgyermekek szúlei részére, mely
ebben az évben is megtartá§ra kelült, Javítá§B szoful Szülő-óvod4 valamint bizonyos
esetekben a szülő-pedagógus kapcsolatrendszere. Ez utóbbi jelent talán a legnagyobb
problémát, hiszen sok esetben a szülők az intézmény által megfogalmazott és elfogadott
szabályokat (pl. Házirend) számtalan esetben figyelmen kívül hagyják, saját szabályokat
alkotnak, és figyelmeztetés ellenére sem vátoztatnak azon,



A Rádi Napköziotthonos ÓVoda működéséről einyiben kívántün beszámolni.
Kérem beszímolómat elfogadni szíveskedjenek.

Megjegyzés:

Elsósorban itt is szeretnék kőszönetet mondani a Tisáelt Képvis€lő Testiiletnek, hogy a
technikai dolgozók bérfejlesáésben részesiilhettek ebben az évben, ezzel is éIeáetvén veliik,
hogy az ő munkájuk is elismerésben részesü még akkor is, ha esetleg nem is olyan
rendszerességgel.

Köszönöm az elmúlt 4-5 év bizalmát. Külön nagy-nagy köszönette7 tartozo'Ji| az
Önkormányzat pénzügyi és munkaügyi előadójának a sok-sok segítségért t]imogará§ért.

Rád_ 2014- Június 11.



Előterje§ztés

a 2014, június 19-i rendes képviseló-testületi ülésre

Összefoglaló tájékoztató a szenn}ryízc§atorna közmúbeiuházás befejezésérő| é§ r R..ád é§

Pinc VízitOzmn társulattal az érdekelt§égi hozzájárulá§okkal kapc§olato§
elszámolásról

Tisztelt Képvi§eló-testiilet|

Rád Községi Önkormányzat Képviselő-tesülete és a Rád és Penc Víziközmú Társulat között

iiiiz,;,r.i* 30-án Úrült sor Egrüttmúkö<lési Megállapodás megkötésére, a rádi

szenn;víz közmúvek megépítésével összeffiggésben.

AVíziköanúTlfusulatelnökeaszeződésbenvállalta,hogy46632692Ftérdekeltségi
hozzájárulási ö§szeget utal - a Tá,ísulat KüIdöttgyúlese_ 11?0'1gI! 03,) számú

rtitaOitgyfieri határőzatra is figyelemmel - a beruházó Rád Községi Onkormányzat

érdekettségi hozzájárulás elkülönített számlájára,

A víziköanú Társulat elnöke az Együttmúködési Megállapodásban válalta továbbá, hogy a

""r"."gto'ott 
szerződések alapján nllvátrtartott és még be nem fizetett 

,16 
453 059 Ft

érdeteltiOgi hozzájárulási összeget folyamatosan beszedi, és a_ befizetők elszámolási

adaának 
-rnegktirdesével, kéthavonta az önkormányzat érdekelt§égi hozzájárulás

elkülönít€tt számlájára utalja.

A víziközmú Társullt elnöke az önkormlínyzat többszöri kérésére az Együttínííködési

rra"ga-r"poaÁ* vállalt és a beszedett érdekeltségi hozzájárulásokra vonatkozó átutalási

kötelezett§égét nem telje§ítette.

Az önhatalmúlag teljesített átutaláLsok a következők voltak:

- 2012. szeptember l4-én: 40 900 000 Ft
- 2012. december 05-én: 2 l42 000 Ft
- 2013. január o4-én: l 505 356 Ft
- 2013, szeptember l6-án: 407 1l1 Ft
- 2013. december 18-án: 1 000 000 Ft

összesen: 45 954 467 Ft

Mint az összesitett átutalt ö§sz€gből látható a viziközmű Tá$ulat elnöke még a 201l,

a"..-t", :r-i állapot alapján, u" rgyütt-űkoae,i Megállapodrisban rögzitett és vállalt

ie $zesz Ft érdekeltsegi- irozzájárulái osszeget §em utalta át a beruházó R,id Községi

öntorrn,6y"utnut. Ebbőúovetkezően az általa szintén 201l, december 3l_i fordulónappal

.eg rc ."i'r .""a",t es kimutatott 1ó 453 059 Ft érdekeltségi hozzájárulási összegből sern

oiuÍt 
" 

o"""rri"".utorna közműépíté§hez, pedig tájékoztatása szerint folyamatosan történt

befizetés,

A teljesített átutalásolltoz a Társulat elnöke több§zöri kérés ellenére, semrniféle elszámolá§t

nen-Úszített az traekelt§égi hozzájárulások beíizetóiről aktuáli§ adatokat nem közölt,
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Véleményem szerint telje§ körű elszánolás, csak harmadik szerv - jogi sz€mély -
bevonásával várható. miuián befejeződik a szenn},vízközmű megépitése R..ád községben,

A víziközmú Társulattól a teües köú elsz.ámolást követően utólag átutalandó érdekeltségi

lo""*jl"otesox összege, esetleg c§ökkentheti majd az önkormányzat álta| a

szenn}ryízcsatoma beruháZáshoz biztosított kiedásokat,
ig-,á nna e. p"n" víziközmú Társulat elnökének java§latári a §zeméIyi kiadísok közel

il .imO ro"iotot, az ü§,ryiteli költ§égek közel 1 millió foriútot vi§znek el évente a

tJrr""á e.a"t"t,.jgi ho;ájárulások összegéből, igy a TIírsulat elnöke által 2012, é\1.ől

visszatartott és a riii szennyvízközmú berrrhIázáshoz át nem utalt befizetések összege

folyamato§an csökken,

A rádi szenn},vízcsatorna közmúberuházá§ befejezése az alábbiak §zerint foglalható

össze:

R.íd Községi önkormányzat Képviselő-tesülete a rádi szenn),vizközmű építés készúltségi

fokáról több;zör kapott tájékoztatíst a kivit€lező Etoile Kft, főválalkozótól,

ElőszöT a 2013. §zept€mber 4-i rendkívüli képvi§elő-testiileti ülésen került. sor a kivitelezési

munkák áttekintéséie, Az Etoile Kft megbízottja t,ijékoztatta a képviselőket, hogy a

szennyvízcsatorna közmúberuházás megépítésének és próbaüzemének új határideje

ioil.'i"""e" 30. Elhangzott, hogy a kútilező a szenn}ryízti§ztító próbaüzemét 2013,

október közepétől el tudja kezdeni.

Másodszor a 2013. október 17-i rendes nyílt képviselő-testiileti ülésen a közműberuh|ázáLs

epiio.""r"toi" 
".or 'aékoztatta 

a képvi§előket, hogy 2013, október vég€_időponttól indulhat

ni.e u p"otuii""- e. 20t:, de""-ie" hónap közepétől már mindenki ráköthet majd az

elkészült szennlwízcsatorna hálózata,

Harrnadszor a 2013. november 28-ai közmeghallgatáson hangzott el, hogy várhatóan 2014,

iu""e, *gO""l" 
"gé§z 

projekt építése be iog fejeződni, valamint a szeJrrr},víáisztíó telep

december hónapbanilkészül, és 2014, január hónapban indulhat a próbaiiz€m,

Negyedszer a 2014, január 23-i képviselő-testiileti ülésen a szenn),vízcsatoma közmúépítés

múiraki ellenőre arról tájékoztatta a képvi§elóket, hogy aláírta a IIl, részszámlajogosságát,

*r"lÜ;i ; ftlj* szennirízdsatorna kbzrnúberuházás 74 száz^lékos készült§égi fokát

igazo'lta. Tájéktztatott továbbá az építés jelentős elmaradásáról is,

ÖtödszöI 2014. március 06-i rcndes nyílt képviselő{esületi ülésen kapott az Etoile Kft

m€gbízottjától tájékozt]aúst a Képviselő-testület az elmaradt é§ még el nem végzett

-oiunor. Ugyarrezen a képvi;elő-testületi ülésen, a szennyvíáelepet építő Artena

C*.tio"t Crll vezetője arról tájékoztatta a képviselőket, hogy a szení}yíztisztító

működésének és a próbaiizem rnegindulásának, 2014, április 15-től van realitísa,

Hatodszora201,1.úárcius27-irendesnyíltképviselő.testületiülésentájékozódtaka
i.Ö;iűá-k u .rer-l,uír".utorou kozmúbenrházái befejezéséről, A kivitelező arról

iaÉkorturon, hogy a szennyvíztisztító telep megépítésére és a próbaiizem elkezdésére

Ü.artt* l"it igálehez kepest, a 2014, április 15-i latáriaőt, esetleg pár nap csúsztissal

,"áÁ oÁi.- ra:eko*atás hangzott el aía vonatkozóan, hogy 150 - l80 méter
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c§atorna§zakasz megépítése, valamint a Május 1. utcában egy pál, tízmétere§

nyomóvezeték szakasi megépítése van hátl4 amelyet a többi rryomóvezetékkel e§rütt

éiítenek meg, és 2014. április l5-e és 30-a között el fog indulni mindenféleképpen a

próbaüzem,

Hetedszer a 2014. április 24-i rendes zárt ülésen kapott tíjékoáatást a képviselő-testüet az

Etoile Kft új megbizottjátót a szenn),vizcsatoma közmúbenrh|ázással kapcsolatban, Az új

megbíZott megállapította, hogy ez a beruházás rnár megvalósulhatott volna,

Végül nyolcadszol 2014. május 29-én kaptak i§mét tájékoztatá§t a képvi§€lők, Az Etoile

Kft"kiüielezó övállalkozó új megbízottja a polg.írmestel és aljegyző átal 20l4, május 28-án

összeállított hiáíylistára , el nem készült munkík felsorolására - vonalkozóan elismerte,

hogy az abban leí'rtak szelint valóban sok még a tennivaló, de álította, hogy egy jó csapattal

2014. júniu§ 20-ig hiánytalanul elvégzik ezeket a munkákat.

Ezen a képviselő-testületi ülésen hozták meg a képviselők a 35/20l4,(v,29,) §zámú és

36l20l4.(\i. 29.) számú határozatokat, ame|y€ket a kivitelező Etoile Kft üglvezetójének

2014. június 3-án megküldtúnk.

Korábban Rlíd község polgármestere a beruházás múszaki ellenőre információira

támaszkodva z014.;aniar 3Ó-án írásban értesítette aZ Etoile Első Német-Magyal Kft
felhatalmazott megbtottját, hogy mivel szerződésszerű teljesíté§re nem került §or, így a

teljesítés hatIíridej?nek Le neÁ taítása miatt, 
^z 

építai szerződés 4,2 pontja szerinti

kötbéríizetési kötelezett§ég m€galapozott.

Mindeá egyébként a Pro Régió Nonprofit Köáasznú Kft. közremííködő szervezetnek 2014,

május hóűpban megkiildött ó, számú Projekt Előrehaladási Jelenté§ (PEJ) is tartalmazta,

u*Óly .r"rint a kiütelezó a szám]láaásj, mérftjldkönek tekinthetó 52 yo-os teljesítést 2013,

októíer 18-án, a 74 9/o-os telj€sítest 2013. november 27-én érte el, és a 96 7o-os szímlázási

küszöböt pedig még nem érte el, ezért a teljesítését kötbér teíhe mellett végzi,

A projekt készültségi foka szerint megállapíth.tó, hogy az építésre és helyreállításla 2014,

június 20-ra ígért határidót sem tudta taitani a kivitelező,

Az építésen tul, a §zennyvízti§ztító te|ep lakossági §zenn}ryízzel történó,p_róbaiizemének

elkezdésével és vállalt futamidejű lebonyolításával szintén adós az Etoile Kfl,

Rríd, 2014, iunius 19.

ír\ r4, D

Rutkai Róbert
aljegyző



Határozati iava§latok|

1,1

Rád Községi Önkormányzat Képviselő-testülete figyelemmel. a 3,6_12014,N, 29,) száí\íL

irii-"áá"]-r"Ú" az Étoile Kft. kivitelezőt, trogy'zOt+, július l2-ig, az alábbi aszfaltos

;"il;;ilíU il"ll" ,eljes körűen, útpadkáktai, vaTamint az érinteü bejárókkal és járdákkal

együtt:
I.1 szent István utca,
2.1 Mindszenty utca,
3,1 Dózsa György utca,
4.1 József Attila utca,

5 .1 József Attila utca és Május l , utca Tomacsamokhoz vezető bekötő u"

6.1 Madách utca,
'1.1 Kossuth utca, és

8.1 Ad Endre utca József Attila utca §arkától teljes aszfaltszőnyegezés a

hidnal leló mütátgyig,

Felhalalmazza a polglírmesteít 2014, július hónapban történö Iendkívüli képviselő-testiileti

iilés összehívásári, a kivitelezővel megkölött épitési szeflódessel összeTüggespen_

Hatfuidő: utcák telje§ körú hel}T €állít,ísára: 2014, jűius 12,

i"náti*iri tepui."ro-testületi iilés összehívrisára: 2014, jűius hónap

Felelős: Lieszkovszki Gábor polgárínester ás Etoile Kft,

Rtid Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az Etoile Elsó Német-Magyar Szolgáltató Kft

"ai"rt"rJÜr 
ZOrZ. augusa.rs á8-an megkötött és 20l3, apritis 17-én, 201], auguszfus 6-án,

2014. ianuár 29-én, és 2014, lebruar lién módosílolt, iaa kozseg sze nn) v izelvezetése és

Í;Jr]ii)iil;;' #Ő ."*^á!u a vállalkozó hibájából késedelmes, Iossz teljesítés

szerzódésszegésre hivatkoással felbontja,

i;Ű;i;*^ ; polgIírmestért, hogy a projekt keretében, ,szerzódött 
jogi szolgáltató

igénybe\ételével gondoskodjon a szi,ikséges és jogszeni lelmonoasrol,

Hatriridő: 2014. június 30.

Felelős: LieszkovszkiGáborpolgiiímester



E l ő t e r j € § z t ó s

a 2014. június 19-i rendes képviselő-testületi ülésre

A 2014. éYi önkormányzati útépítés kivitelezójének kivílasztása, az es/szerű be§zerzést
lebonyolító vMC con§ulting java§latának ismeretében

Ti§ztelt Képviselő-te§tíilet!

Rád Községi Önkormányzat Képviselő-testüiete a 37l20í4.(Y. 29.) szární húÁíozaláya|
h|árom szakaszra bontott, belt€rületi §zilárd burkolatú út építé§ét húározta el, valamint a

hliíom szakaszt magába foglaló és a közbeszerzési értékhatáít el nem érö egyszerű beszerzés

lebonyolítására, kiviteli fuaj.ínlatok bekéréséIe, kiválasztás döntési javaslatámk előkészitéséIe

bízta meg a vMc con§ulting váilalkoást (Mudri Attila ü$,vezetó).

Az árajánlatokat a beszerzés bonyolitásával megbizott bekérte, azok értékelése folyamatban
van. A' árajánlatokat és azokkal kapcsolatos kialakított java§latot, a képvi§elők a testületi

üés elött kézhez kapiák

Java§olom, mindezek alapján értékeljék a képviselők az ajánlatokat, és a VMC consulting
javaslatára is figyelerDmel vál.sszák ki az útépítés kivitelezójét.

Az útépítéssel kapcsolatban §züksége§ továbbájogosultsággal rendelkezó műszaki ellenórt is

megbízni.

Rád, 20l4. június l2.

Lieszkovszki Gábor
polgármester

Határozati iava§latok:
I./
R,íd Kózségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 3'7/2o1,4.(v. 29.) számú határozat szerinti

1.2. és 3. szakasá útépítés kivitelezőjének
vállalkozást válasája ki, az túaláúlaté.Úilak megfelelő bruttó ... .. ,.., ,.. .. " " ", - " " " " " "F't
kiviteli árén. Felltátalmazza a polgármestert az útépítésre vonatkozó kiviteli szerződés

aláításfua,

Határidő: sze%ődés aláííásé\ía,. 2014. június 27,

útépítéseke: 2014. augusáus 15.

Felelős: Lieszkovszki Gábor polgiármestd é§ a szeÉődött vrillalkozó

2.1

Rád Községi Önkormányzat Képviselő-testiilete a 3'']l2}l4.(y. 29,) szi\írlú halározat sz€rinti

l. 2. es 3. szakaszú útépítés múszaki ellenőri feladatainak elláltísára

mú§zaki ellenörrel szerződik, Felhatalmazza a

ellenörzésére vonatkozó szerzödést aláirja.polgármestert, hogy az útépítés múszaki

Haláridó: szerződés aláitásilla,. 2014, j unius 27.

műszaki ellenórzésre: 2014. augusáus 15.

Felelős: Lieszkovszki Gábor polgii,rnester és a szerződött múszaki ellenőr



Elóterjesztés

a 2014, junius 19-i rcndes képviseló-tesületi ülésre

A Ródi Napközi-otthonos Óyoda vezetői állá§ára benyújtott pályázat elbírálása

Ti§ztelt Képvi§elő-te§tület!

Rád Községi Önkormrtryzat Képviselő-tesülete a Rádi Napközi-otthonos Óvoda vezetői

álláshelyére 2014. március 31-én pályázatot írt ki,

pálvázati feltétet volt a öiskolán szgrzett óvodapedagógusi felsőfoló szakképesíté§,

;;;i;#;;;i .""kakörben eltöltött lega]ább öt év szakmai gyakorlat, és pedagógusi

."ut"iL.eu- 
-keretében szerzett intézmén}ryezetői szakképzettség, továbbá magyaí

átlaínpolgárság biintetlen előélet és cselekvőképesség,

A pályér,zati felhivásra egy pályázó nyújtott be pályázatot, amelyet az előterjesztéshez

;"Í;i:"ia;. A pályrizó Tupork,iné Papp Gabnella, aki 1999, szeptember 1-tő1 dolgozik

ó\ odapedagóguskenl a Rádi \apközi-orhonos O\ odában,

A náIvázó a Dálvázati feltételeknek megfelelt, kivéve abban, ho§ nem pedagógusi szakvizsga'k;i;ji; ;;"n intézménl,vezetői-szakképesítést, hanem általános kép7és ker€tében

szeüett intézmén}ryezetői képe§íté§t.

A Képviselő-testület vagy elfogadja az általanos képzés keretóen szerzett intézmétr},vezetői

tOp.Íité.t, vagy érvériytelen-páyázatnak nyilvánítja 1 páyt?lt9]. és dönt új pályáza1

Üiiaria" -Ó"t."r.rá *ui ieltételeit éi a benyújta§, elbírri]ás, valamint az álás
betöltésének hatá{ideit.

Ha elfogadja, és érvényesnek mondja ki a Képviseló-testüet a páyiiaatot, akkol a

pályázatról titkos szavazá§sal lehet dönteni,

Rad,2014,junius 12.

polgármester


